
Protokół Nr  8/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  18 maja  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja Burmistrza na temat sytuacji finansowej Miasta po I kwartale 2009 roku. 

  Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
3. Zapoznanie ze stanem realizacji prowadzonych w mieście inwestycji. 

  Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

- w sprawie zasad i trybu zwrotu osobom fizycznym części kosztów związanych z 
usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest – druk A, 

  Przedstawia: Urszula Krupińska, Sekretarz Miasta 
- w sprawie udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk B, 

  Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych – druk C, 

- w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 
zarządcą jest Miasto Białogard – druk D. 

5.   Sprawy różne: 
 - pismo IM. 7050-15/05/09  w sprawie sali sportowej przy Ośrodku Wspierania Rodziny 

„Dom pod Świerkiem”. 
6.  Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1500 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-3 
(jednogłośnie).   
 
 
Ad 3   

Zastępca Burmistrza zapoznał ze stanem realizacji prowadzonych w mieście inwestycji. 
Przeprowadzono m.in. przetarg na kanalizację deszczową przy ul. Piastów. Zrobiono 
oświetlenie na ul. Witkacego oraz oświetlenie terenu przed budynkiem hali Szkoły 
Podstawowej Nr 5. Zastępca Burmistrza poinformował, że złożone przez Miasto wnioski 
przeszły I etap (formalny) na realizację ul. Mickiewicza, Królowej Jadwigi i Drzymały oraz 
Noskowskiego, Kiepury, Nowowiejskiego. Ponadto przeszedł wniosek na rozbudowę bazy 
ZOSiK pod względem formalnym. Nie będzie dofinansowania boiska przy Gimnazjum Nr 1. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy jest już kosztorys na ratowanie budynków przy ul. NMP, czy był już 

przetarg na ul. Kiepury oraz na oświetlenie na ul. Jagiełły, Krzywoustego, Bol. Śmiałego, 
Patrycego? 
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Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że  jest projekt techniczny, do środy ma być kosztorys firmy 
Celler. Jeśli chodzi o przetarg na ul. Kiepury to RWiK musi wymienić kanalizację do 
końca miesiąca. Ponadto Miasto ogłosiło przetarg i 25 maja br. będzie rozstrzygnięcie. W 
przypadku ul. Jagiełły i ul. Krzywoustego zlecono dokumentację techniczną na 
oświetlenie. Powinniśmy na całość ogłosić przetarg. Mamy środki na projekt i umieścimy 
te ulice w budżecie na nowy rok.  

Sł.Domański – pytał ile m2  jest na Starówce kostki brukowej i jaki to koszt? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że jest 13,5 tys. m2 kostki brukowej  a koszt wynosi około 3 

mln zł. Z-ca Burmistrza poinformował, że trwa realizacja basenu. Jesteśmy w trakcie 
robót z projektantem.  

 

Ad 2 

 Informację na temat sytuacji finansowej Miasta po I kwartale 2009 roku przedstawiła 
Skarbnik Miasta  

  
Komisja zapoznała się z przedstawionym materiałem, nie wnosząc uwag.  

 
Ad 4 

 
Komisja rozpatrzyła  i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

- w sprawie udziału Miasta w pokryciu wydatków Policji – druk B, 

  Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – pytał czy Policja ma już wybraną lokalizację terenu pod siedzibę? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że trwają rozmowy w tej sprawie.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt (B), głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
- zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania radnym diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych – druk C, 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – wnosił, aby za udział w komisji doraźnej dodatek wynosił 12,5%. 

Komisja nie opiniowała tego projektu uchwały. 

 

- w sprawie zasad i trybu zwrotu osobom fizycznym części kosztów związanych z 
usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest – druk A, 

  Przedstawiła: Urszula Krupińska, Sekretarz Miasta  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał o zwrot kosztów po wykonaniu zadania, czy jest przyznawany  wg kolejności? 
Skarbnik – odpowiedziała, że jest przyznawany wg kolejności, a niewykorzystane środki 

przechodzą na kolejny rok. 
W.Czurko – pytał czy w § 2 było założenie dot. naprawy dachu? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że dofinansowanie osób publicznych nie mieści się w kategorii 
środków publicznych (w tej sprawie jest wyrok SN), a demontaż mieści się w zakresie zadań 
ochrony środowiska. 

S.Domański  – pytał o zapis w § 3 i w § 10 – o wpis środków na ten cel? 
Sekretarz – uważa, że należy wziąć to z budżetu Miasta. 
Skarbnik – stwierdziła, że przewiduje się likwidację Miejskiego Funduszu Ochrony 
Środowiska. 

W.Czurko – powiedział, że należy to zostawić przy ochronie środowiska. 
T.Szwed – poparł przedmówcę. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt (A), głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 

- w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 
zarządcą jest Miasto Białogard – druk D, 

  Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
Dodatkowo poinformował, że opinia Burmistrza  będzie negatywna, bo to stanowi  

zamach na dochody Miasta. 

Głos w dyskusji zabrali:  
St.Hatłas – pytał o ile zmaleją dochody? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że to rząd kilkudziesięciu tysięcy zł. 
St.Hatłas – poinformował o ukaraniu zmarłego za zajęcie drogi na cmentarzu. 
T.Szwed – poruszył sprawę  firmy holenderskiej, która dostała nakaz zapłaty na kwotę  ponad 

300 tys. zł za ok. 30 m2, a BTBS zajął całą ulicę za kwotę 14 tys. zł. Jeśli to prawda to 
wynika z tego nierówne traktowanie podmiotów. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że kary zostały naliczone prawidłowo. Po otrzymaniu  kary 
BTBS złożył wniosek i naliczono stosowną opłatę. BTBS zajmował pas drogowy przez 
miesiąc a ta firma przez 7 miesięcy. Każdy mógł się odwołać do SKO. Nie ma jeszcze 
decyzji Kolegium. Burmistrz ma możliwość pomocy. 

W.Czurko – stwierdził, że jest przeciw temu projektowi uchwały, bo niebezpiecznie jest, gdy 
prawo tworzy się do własnych interesów. To czysty przykład korupcji. 

T.Szwed – poparł radnego. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że opłaty są małe dla osób fizycznych, bo rzędu 20 zł. 
St.Purol – zwrócił uwagę, że projekt uchwały powoduje drastyczne obniżenie dochodów. 

Radni nie powinni przyczyniać się do zwiększenia deficytu budżetu Miasta, nie wskazując 
innych źródeł. Radny jest za odrzuceniem tego projektu. 

W.Czurko – stwierdził, że na sesji pewien radny zabrał głos, że to załatwi. Uważa, że należy 
tą karę zmniejszyć.  

 
Komisja zaopiniowała negatywnie projekt (A), głosując: za-0, przeciw-4, wstrzymało się-1. 

 

Ad 5 

W sprawach różnych radni zapoznali się z następującymi sprawami: 
 - pismem IM. 7050-15/05/09  w sprawie sali sportowej przy Ośrodku Wspierania Rodziny 

„Dom pod Świerkiem” (w załączeniu), 
W.Czurko – zgłosił wniosek formalny: aby różnicę zaleźć z oszczędności w dietach radnych. 

Wniosek przegłosowano: za-1, przeciw-3, wstrzymało się-1. Wniosek nie przeszedł. 
St.Purol – pytał o  prace dodatkowe, że tak kosztorys wrósł oraz o współpracę z Powiatem?  
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Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że opierano się na szacunkach Dyrektora. W trakcie 
projektowania Starosta zaproponował wynajem nowej hali przy LO. W tamtym roku nie 
zrealizowano bieżni i wyskoczni w dal przy SP Nr 4, a za te środki można to wykonać. 
Należy zająć stanowisko czy to realizujemy, czy nie. 

St. Purol – przeliczył, że w zamian SP Nr 4 mogłaby korzystać nieodpłatnie przez 8 lat.  
St.Hatłas – pytał o  ile zapłacono za  kosztorys? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że ok. 3 tys. zł. Dodatkowo poinformował, że nie mamy 
środków na wkłady własne. 

T.Szwed – powiedział, że w budżecie Miasta  jest zapisane 120 tys. zł i należy to przeznaczyć 
na pozyskanie środków. 

 
- pismem PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. z dnia 29.04.2009 r. Nr IZDK3-5003-15/2009 dot. 

zakwalifikowania przejazdu, na którym były katastrofy do kategorii „B”, zabezpieczonego 
samoczynna sygnalizacja przejazdową z półrogatkami (w załączeniu). 

 

Ad 6 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.30 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
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